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Nicolas Burdisso i Leandro Castan, tak właśnie wygląda na chwilę obecną

środek obrony Giallorossich na zbliżający się sezon. Brazylijczyk przybył

do Romy tego lata, a jego miejsce w wyjściowym składzie będzie zależne

od tego, kogo pozyskają jeszcze Giallorossi. Brazylijczyk udzielił dziś

wywiadu dla Roma Channel.

 

Pierwsze zderzenie z kibicami na Stadio Olimpico?

- Słyszałem o nich, to gorący kibice z pasją. To kibice, którzy grają razem z drużyną,

jestem przyzwyczajony do gorących fanów. Mam nadzieję, że mnie docenią.

 

Twoje cechy?

- Lubię bronić dostępu do bramki, która jest jakby moim domem, z wytrwałością i

determinacją. To to, co daje mi chleb na co dzień. Poza boiskiem jestem cichą

osobą, lubię spędzać czas ze swoją rodziną i pozostawać w domu w krótkim czasie

wolnym.

Treningi Zemana?

- Fizycznie czuję się dobrze, choć musiałem przyzwyczaić się do innego rodzaju

przygotowań. Na początku było zmęczenie, jednak teraz sprawy mają się lepiej,

jestem pewien, że będziemy gotowi na sto procent w sezonowym debiucie.

 

Jak odnajdujesz się wśród kolegów?

- To bardzo ważny moment na przystosowanie się, fakt, że są tu Brazylijczycy

pomaga mi w tym względzie. Czuję się jak w domu w tym nowym środowisku.

 

Wrażenia co do Dodo i Pirisa?

- To dwaj bardzo ważni gracze, Dodo grał ze mną przez rok, potem udał się do Bahii,

ma wielki potencjał. Jestem pewien, że gdy odzyska kondycję fizyczną będzie

bardzo przydatny. Pirisa znam jako rywala, to jakościowy zawodnik, który bardzo

nam pomoże. Potrzebujemy wszystkich, aby osiągnąć cel, którym jest zdobycie

mistrzostwa.

                               1 / 2



Castan: Jestem tutaj, aby zdobywać tytuły

News - ASRoma.pl

 

Cele?

- Tak naprawdę nie rozmawialiśmy o tym jakie są cele. Ja osobiście przybywam po

zdobyciu mistrzostwa Brazylii i Copa Libertadores. Jestem tutaj dla tego miasta, ale

przede wszystkim dla zdobywania tytułów. Otwieram to nowe wyzwanie z wielkim

entuzjazmem i chcę pomóc Romie na tej drodze.

 

Reprezentacja?

- Jest moim celem, jednakże jestem przyzwyczajony do myślenia o dniu dzisiejszym.

Jeśli będę spisywał się dobrze w Romie, jestem pewien, że będę miał swoją okazję.

Koncentruję się na dobrej grze w Romie, reszta będzie tego konsekwencją. Dziękuję

kibicom za przywiązanie i chcę zapewnić, że będę walczyć w tej koszulce, aby

spróbować podarować im satysfakcję.
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